
ZÁPIS ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY DUBEN 2023 
 

Zahájení: 27. 04. 2023 v 16:00 

 

Přítomni: Zuzana Lebedová, David Černý, Renáta Hůlová, Jan Frey, Pavlína Náprstková, Josef 

Prchal 

Hosté: Ing. Miroslav Král – ředitel školy, Ivana Vašáková, Lada Suchánková 

Program jednání: 

1. Zpráva o školní jídelně 

2. Zpráva o školní družině 

3. Informace ze školy 

4. Inspekční zpráva 

5. Různé 

 

Předseda ŠR v 16:00 zahájil jednání ŠR. Na úvod představil nového člena ŠR – Mgr. Jana Freye, který 

byl jmenován jako zástupce zřizovatele za odstoupivšího Mgr. Jana Poštu. Dále předseda oznámil 

členům ŠR, že na jednání kromě ředitele školy Ing. M. Krále přizval i vedoucí školní jídelny I. 

Vašákovou a vedoucí školní družiny L. Suchánkovou. Zároveň požádal členy ŠR o zařazení bodu, který 

vyplývá z dopisu paní H. J. a který se týká bezlepkového stravování v jídelně ZŠ. Předseda požádal o 

schválení navrhovaného programu  

Pro 6 – zdržel 0 – proti 0 

1. Jídelna  

Předseda ŠR přečetl dopis ze dne 20. 4. 2023, adresovaný řediteli školy – M. Královi, vedoucí ŠJ – I. 

Vašákové a zástupci ŠR Mgr. P. Náprstkové. Jedná se o podnět, který se týká zařazení dietního 

stravování ve školní jídelně – konkrétně bezlepkové stravy. Předseda ŠR požádal o vyjádření vedoucí 

ŠJ I. Vašákovou. Ta uvádí, že i v této době jídelna individuálně zohledňuje anomálie ve stravování – i 

bezlepkové stravování. Rodič dodá vlastní stravu, v jídelně probíhá ohřev stravy. Samozřejmostí je i 

konzultace o týdenních jídelníčcích. Do tohoto vstupuje ředitel školy, že na web školy byl dán 

dotazník o zjištění potřeb na stravování ve školní jídelně. Členka ŠR Z. Lebedová navrhuje, ať dotazník 

dostanou i třídní důvěrníci, kteří mohou pomoci informace předat rodičům. Vedoucí ŠJ představuje 

každodenní chod jídelny a podmínky v kuchyni. Do tohoto vstupuje předseda ŠR s tím, že je 

vypracován projekt na rekonstrukci školní kuchyně který řeší kompletní rekonstrukci. Závěr tohoto 

bodu: Škola vyvolá jednání s autorem žádosti paní H. J. a KHS, aby bylo zjištěno, za jakých podmínek 

by škola mohla uvažovat i o dovážce certifikovaných jídel.  

 

 

 



2. Družina  

Člen ŠR Mgr. J. Frey vznesl dotaz ohledně kapacity ŠD a do jaké míry je tato kapacita využita a jaký je 

plán vedení školy na zvýšení kapacity ŠD. Předseda ŠR požádal o vyjádření vedoucí ŠD L. 

Suchánkovou. Ta uvádí, že kapacita se může naplnit do 190 dětí. Letošní rok má ŠD 7 oddělení a 

k datu jednání ŠR 165 dětí. Průměrný počet dětí v oddělení je 25. Vedoucí ŠD uvádí, že část oddělení 

je v tzv. domečku, který se nachází vedle školní budovy a část oddělení je ve školní budově, kam 

chodí družina po skončení školní výuky v daných třídách. Do tohoto vstupuje ředitel školy s tím, že 

rozvrhy v daných třídách jsou do 11:35, aby prostory mohla ihned družina využívat. Předseda ŠR 

poukazuje, že využití prostoru je bohužel závislé právě na výuce kmenové třídy a že oddělení družiny 

po sobě musí každý den vše kompletně sklidit, protože druhý den ráno bude ve třídě probíhat školní 

výuka. Ke zvýšení kapacity ŠD se nabízí využít prostory bývalé ZUŠ v Sukově ulici. Přímo na místě 

proběhla schůzka za přítomnosti členů OÚ Čerčany a ZŠ Čerčany. Bohužel se ukazuje, že zásadní 

překážkou je vzdálenost od školní budovy a s tím související přechod dětí.  

Jako další řešení se nabízí: 

a) Vybudovat na školním dvoře jednopodlažní přístavbu. Předseda členům ŠR představil náčrt a 

návrh jak by tato přístavba mohla vypadat. 

b) Na místě školního pozemku využít a upravit již hotový projekt na vybudování zázemí pro ŠD.  

Na obě tyto stavby by se z podstatné části mohlo využít vypisovaných dotačních titulů 

 

3. Škola 

Člen ŠR Mgr. J. Frey vznesl dotaz ohledně kapacity školy a jaký je plán vedení školy na zvýšení 

kapacity ZŠ. Ředitel školy odpovídá, že kapacita ZŠ je 550 žáků a naplněnost 496 žáků. Předkládá 

materiál s názvem „Zdůvodnění potřebnosti nové ZŠ v Benešově“, který je z února 2023 a udává 

údaje o všech školách z okolí. Předseda ŠR poukazuje, že za dva roky odejdou poslední dvojtřídky a že 

je i nadále předpoklad vytváření trojtřídek – a z toho vyplývá, že kapacita školy se navýšit musí. 

Ředitel školy toto potvrzuje a dodává, že na jarním zápisu bylo 79 dětí a do budoucích prvních tříd je 

zapsáno 65 dětí, což rozhodně bude děleno do trojtřídky. A že i na příští rok se počítá s otevřením 

přípravné třídy. Předseda ŠR se domnívá, že je potřebné, aby zřizovatel do budoucna určil, zda 

nynější školský obvod bude zachován, protože tato informace zásadně pomůže alespoň s přibližným 

odhadem stavu naplněnosti do let budoucích. Členům ŠR je předána zpráva, že je dokončena studie 

na přístavbu ZŠ a že se v dohledné době bude soutěžit kompletní vytvoření Projektové dokumentace.  

4. Inspekční zpráva 

Členům ŠR byla s dostatečným předstihem zaslána inspekční zpráva z inspekční činnosti, která 

proběhla na konci ledna 2023. Předseda ŠR informuje, že již proběhla schůzka vedení školy a vedení 

OÚ Čerčany, jejímž výsledkem je písemné vyjádření vedení školy zaslané starostovi obce k odstranění 

nedostatků vyplývající ze zprávy. Dále je členům ŠR předán přehled vyučujících, kteří si doplňují 

potřebnou kvalifikaci. Členka ŠR P. Náprstková se dotazuje na aprobovanost ve výuce jazyků. Ředitel 

školy odpovídá, že vyučující jazyků mají potřebné vzdělání.  

 

 



5. Různé 

a) Členka ŠR P. Náprstková se dotazuje na školního psychologa a vyjadřuje názor, že taková 

pozice je ve škole potřebná – byť i na částečný úvazek. Ředitel školy odpovídá, že s tímto plně 

souhlasí a že škola se snaží toto místo obsadit. Navíc, že se počítá i s obnovením supervizí.  

b) Člen ŠR J. Frey se dotazuje, jakou formou se předávají informace od třídních důvěrníků 

rodičům a zda je tato forma dostačující. Ředitel školy odpovídá, že minimálně dvakrát ročně 

je schůzka třídních důvěrníků s vedením školy. Členka ŠR Z. Lebedová – zároveň i jeden 

z třídních důvěrníků – potvrzuje, že informace od školy jsou poskytovány a že jsou rodičům 

od důvěrníků předávány – alespoň z informací, které má. Toto potvrzuje i člen ŠR D. Černý.  

c) Ředitel školy informuje, že 24.5. proběhne v budově ZŠ Den otevřených dveří. 

 

Předseda ŠR ukončil jednání v 17:55 

 

Zapsal: J. Prchal předseda ŠR 


